
MO Commissievergadering van 9 september 2019.

Goedenavond voorzitter, dank voor de spreektijd in deze commissievergadering. Mijn naam is Frank 
Faber en ik ben voorzitter van tennisvereniging MLTV'90 uit Monster.

Geachte commissieleden, college en alle aanwezigen. Namens voetbalvereniging Sportclub Monster, 
tennisvereniging MLTV'90 en Stichting Sportpark Polanen mag ik gebruik maken van het spreekrecht. 
Zoals bekend, het clusteren van verenigingen op één locatie kan een 'boost' geven aan het sportpark 
en bijdragen aan de versterking van de verenigingen. Maar, voorzitter, de laatste maanden staan we 
stil! En zoals u weet: stilstand is achteruitgang. Geef ons daarom duidelijkheid zodat wij kunnen 
werken aan de toekomst van onze verenigingen.

Graag wil ik u meenemen in het traject en de stand van zaken betreffende agenda punt 8 van 
vanavond, Visieontwikkeľmg Sportpark Polanen.

In november 2017 is de motie van GBW, VVD en CDA unaniem aangenomen door de 
GEMEENTERAAD om te onderzoeken in hoeverre beide verenigingen samen geclusterd konden 
worden in Monster Noord. Vanuit die motie is er een onderzoek gestart met als opdracht een 
visieontwikkeľmg Sportpark Polanen te realiseren met daarin de diverse mogelijkheden met 
bijbehorende bedragen zodat deze uiterlijk bij de voorjaarsnota gepresenteerd kan worden aan de 
gemeenteraad.

Tijdens de commissievergadering MO op 4 maart 2019 zijn inrichtingsvoorstellen voor sportpark 
Polanen voorzien van een financiële begroting, besproken. Unaniem was u als commissie van mening 
dat de door de verenigingen aangegeven voorkeursoptie, nader uitgewerkt moest worden, waarbij de 
kanttekening werd geplaatst dat het kostenplaatje wel omlaag moest. De commissie verwachtte de 
nadere uitwerking bij de voorjaarsnota, zodat daarover vóór de zomer nader over van gedachten 
gewisseld kon worden. Zoals gezegd, voordat de voorjaarsnota gepresenteerd zou worden, zou er een 
uitgewerkt plan vanuit het college komen. Dit is helaas NIET gebeurd.

Tijdens een overleg op Sportpark Polanen, 15 april 2019 heeft wethouder Varekamp, vergezeld door 
Dhr. Hofstede en Mw. Sesay, de verenigingen en de Stichting Sportpark Polanen duidelijk gemaakt 
dat het financieel een moeilijk verhaal zou worden en is het verzoek gedaan alternatieven te 
onderzoeken waarbij de kosten beperkter zijn.

Deze alternatieven zijn door onze externe adviseur, Herwin Brillemans, uitgewerkt en op 24 juni i.l. 
aan de wethouder verstuurd. Hierbij leefden wij, gezien de MO vergadering van maart, in de 
veronderstelling dat deze alternatieven in juli aan de MO commissie zouden worden gepresenteerd.

Zoals aangegeven is door de wethouder, zal er geen uitvoering worden gegeven aan de wens van de 
commissie MO om te gaan voor de optimale variant, zoals weergegeven in de Visieontwikkeľmg 
Polanen en het memo dat door de wethouder ten behoeve van de commissie is opgesteld d.d. 24 
januari 2019. De follow up dit nog vóór de zomer te bespreken is NIET gehaald. In het contact met de 
wethouder, dat overigens prima is, gaf hij ons niet de overtuiging dat van zijn kant Polanen een 
agendapunt zou worden voor de commissie MO-vergadering op 9 september, vandaag dus.

Waarom niet voorzitter? Waarom worden beloftes en tijdlijnen niet nageleefd en gehaald? Waarom 
duurt het hele proces zo lang? En waarom worden zelfs wisselingen in contactpersonen niet gemeld 
aan ons, belanghebbenden? Dit alles zorgt voor ruis en vertragingen. Wij als tennisverenging en



voetbal vereniging willen graag een beslissing, zodat wij verder kunnen met de toekomst van beide 
verenigingen.

Het voortraject is voor de commissie MO aanleiding geweest de wethouder te vragen voor de zomer 
het vervolg te presenteren. Een behandeling van dit onderwerp vandaag was dan ook wat ons betreft 
niet te veel gevraagd. Het is fijn dat onze wens wordt ondersteund door GBW en dat dit ertoe 
heeft geleid dat het onderwerp alsnog op de agenda is gekomen.

Wat nu voorzitter? Hoe nu verder?

Zoals gezegd: op dit moment draaien we in kringetjes en staan we stil I En bekend is: stilstand is 
achteruitgang. Het college is aan zet en hopelijk komt er in deze visieontwikkeľmg Sportpark Polanen 
eindelijk duidelijkheid. Duidelijkheid voor beide verenigingen en voor haar leden.

Ik wens u veel wijsheid toe in de vervolgstappen en ik dank u voor de aandacht.

Frank Faber 

Voorzitter MLTV'90


